

ΣΥΛΛΟΓΙΚΗ ΣΥΜΒΑΣΗ ΕΡΓΑΣΙΑΣ

**Για τους όρους αμοιβής και εργασίας των Αρχιφυλάκων, Φυλάκων
Νυκτοφυλάκων και Θυρωρών, που υπηρετούν με σχέση εργασίας
ιδιωτικού δικαίου στις Δημόσιες Υπηρεσίες και Ν.Π.Δ.Δ. όλης της χώρας**

(Πράξη Κατάθεσης Υπ. Εργασίας και Κοιν. Ασφαλίσεων: 59/21-6-2001)

Στην Αθήνα σήμερα 14 Ιουνίου 2001 οι υπογεγραμμένοι

- α) Βασίλειος Πέτσας, υπάλληλος του Γενικού Λογιστηρίου του Κράτους με βαθμό Β' του κλάδου ΠΕ-Δημοσιονομικού εκπρόσωπος του **Δημοσίου** δυνάμει της αριθμ.2/13938/0022/27-2-2001 απόφασης του Υφυπουργού Οικονομικών και
- β) Νικόλαος Σωτηρόπουλος και Βασίλειος Κωτσαντής Αναπληρωτής Γενικός Γραμματέας και Αντιπρόεδρος αντίστοιχα, του **Πανελληνίου Συνδέσμου Φυλάκων Νυχτοφυλάκων και Θυρωρών** νόμιμα εξουσιοδοτημένοι δυνάμει της 660/12-6-2001 εξουσιοδότησης του ανωτέρω Συνδέσμου συνομολογήσαμε και συναποδεκτήκαμε τη σύνταξη και υπογραφή της παρούσας Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας, η οποία έχει ως κατωτέρω:

Άρθρο 1

Στην παρούσα Σ. Σ. Ε. υπάγονται οι Αρχιφύλακες, Φύλακες Νυχτοφύλακες και Θυρωροί, που απασχολούνται με σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου σε υπηρεσίες του Δημοσίου και των Ν.Π.Δ.Δ. όλης της χώρας και είναι μέλη του παραπάνω Συνδέσμου.

Άρθρο 2

Ο μηνιαίος βασικός μισθός των υπαγομένων στην παρούσα ορίζεται ως εξής:

- α) Για τους έχοντες από 0 έως και 21 χρόνια υπηρεσίας 125.000 δρχ.
- β) Για τους έχοντες από 22 έως και 26 χρόνια υπηρεσίας 135.000 δρχ.
- γ) Για τους έχοντες από 27 χρόνια υπηρεσίας και άνω 145.000 δρχ.

Πέραν του ανωτέρω μηνιαίου βασικού μισθού χορηγούνται και τα εξής τακτικά επιδόματα κατά μήνα:

- α. Επίδομα τριετιών, σε ποσοστό 10%, για κάθε τριετία υπηρεσίας και μέχρι συνολικού ποσοστού 60% υπολογιζόμενου επί του βασικού μισθού της παρούσης.

Για τον προσδιορισμό του ανωτέρω επιδόματος, προσμετράται πλην του χρόνου υπηρεσίας των ως άνω μισθωτών και κάθε προϋπηρεσία αυτών, σε οποιονδήποτε

εργοδότη αποδεικνυόμενη με πιστοποιητικά προηγούμενων εργοδοτών ή σε περίπτωση έλλειψης αυτών από τα ασφαλιστικά βιβλιάρια του Ι. Κ.Α. συνοδευόμενα με έντυπη υπεύθυνη δήλωση του ν. 1599/86. Δεν υπολογίζεται σαν χρόνος προϋπηρεσίας, ο χρόνος που έχει προσμετρηθεί για την απονομή σύνταξης από οποιαδήποτε ασφαλιστικό ταμείο.

- β. Επίδομα συζύγου οριζόμενο σε 12.000 δρχ. μηνιαίως ανεξαρτήτως εάν ο ή η σύζυγος εργάζεται ή συνταξιοδοτείται και επίδομα τέκνων οριζόμενο σε 6.000 δρχ μηνιαίως για κάθε τέκνο και μέχρι τριών (3) τέκνων, εφόσον δεν εργάζονται, ηλικίας των αρρένων μέχρι 18 ετών και των θηλέων ανεξαρτήτως ηλικίας εφόσον τυγχάνουν άγαμα.

Η επιδότηση των τέκνων παρατείνεται εφόσον σπουδάζουν σε Ανώτερες ή Ανώτατες Σχολές της ημεδαπής ή της αλλοδαπής για όσα έτη σπουδών όσα προβλέπονται από τον οργανισμό κάθε σχολής, ανεξαρτήτως δε ηλικίας εφόσον αυτά είναι σωματικά ή πνευματικά ανάκανα, βεβαιωμένης της ανικανότητας με επίσημη γνωμοδότηση της οικείας υγειονομικής επιτροπής.

Άρθρο 3

Στους υπαγόμενους στην παρούσα χορηγείται επίδομα εξομάλυνσης που ορίζεται σε 31.900 δρχ. μηνιαίως και για όσους έχουν πέραν των 18 ετών υπηρεσία σε 35.000 δρχ. μηνιαίως.

Άρθρο 4

Σε όσους έχουν χαρακτηριστεί από την υπηρεσία τους ως αρχιφύλακες ή επόπτες μέχρι 31.12.1997 και ελάμβαναν προσαύξηση 10% επί των προΐσχυουσών βασικών τους μισθών, σύμφωνα με τη διάταξη της παρ. 4 της από 11.2.1981 Σ.Σ.Ε., η οποία έχει καταργηθεί με την 17/11-4-2000 Σ.Σ.Ε. από 1.1.1998, χορηγείται ειδικό επίδομα σε 8.700 δρχ. μηνιαίως.

Το επίδομα αυτό χορηγείται και σε όσους χαρακτηρισθούν από την Υπηρεσία τους, με βάση τις οικείες οργανικές τους διατάξεις ως Αρχιφύλακες ή Επόπτες.

Άρθρο 5

Στους υπαγόμενους στο άρθρο 1 της παρούσας χορηγείται μηνιαίο επίδομα επικινδύνου εργασίας 7.000 δρχ.

Άρθρο 6

Ποσά που καταβάλλονται μέχρι 31.12.97 με τη μορφή πριμ παραγωγικότητας ή επιδόματος ευθύνης, η συναφή μορφή στους εργαζόμενους της παρούσας,

εξακολουθούν να καταβάλλονται με τους αυτούς όρους και προϋποθέσεις.

Άρθρο 7

Στους υπαγόμενους στην παρούσα μισθωτούς:

- α. θα εξακολουθήσει να χορηγείται ένα ζεύγος υποδημάτων ανά έτος και ένα αδιάβροχο ανά τριετία που ανήκουν κατά κυριότητα στον εργοδότη.
- β. θα εξακολουθήσει να χορηγείται σε περίπτωση γάμου άδεια μετ' αποδοχών τριών (3) εργασίμων ημερών, πέραν της κανονικής τους ετήσιας αδείας.
- γ. Εξακολουθεί η καταβολή των αποδοχών τους να γίνεται δεδουλευμένα την 1η και 16η κάθε μήνα και εφόσον οι ημερομηνίες αυτές συμπίπτουν με αργίες ή καταβολή των αποδοχών στους δικαιούχους θα γίνεται την προηγούμενη εργάσιμη ημέρα.
- δ. Στις περιπτώσεις που παρέχεται στέγαση σε οικήματα, φωτισμός κ.λ.π. αυτά δεν περικλύπτονται ούτε συμψηφίζονται με τις αποδοχές.

Άρθρο 8

Από την έναρξη ισχύος της παρούσης καταργούνται κάθε προηγούμενη Σ.Σ.Ε. και Διαιτητική Απόφαση, με εξαίρεση την παρ.3 του άρθρου 4 της αριθμ.43/99 διαιτητικής απόφασης. Επίσης καταργείται η ειδική αποζημίωση για πρόσθετη εργασία που προβλεπόταν από τη διάταξη του άρθρου 7 του ν. 2019/92, η οποία μετατράπηκε σε ειδικό επίδομα από 1.7.1992 με τη διάταξη της παρ. 8 του άρθρου 41 του ν.2065/92.

Τυχόν καταβαλλόμενες κατά την 31.12.2000 ανώτερες αποδοχές σε σύγκριση με τις αποδοχές της παρούσας Σ.Σ.Ε. διατηρούνται ως προσωπική διαφορά.

Άρθρο 9

Οι προβλεπόμενες από την παρούσα ΣΣΕ αμοιβές, θα χορηγούνται από 1.1.2002 σε ΕΥΡΩ μετατρεπόμενες με την ισοτιμία 1 ΕΥΡΩ προς 340,75 δρχ., με στρογγυλοποίηση στο δεύτερο δεκαδικό ψηφίο.

Άρθρο 10

Έναρξη ισχύος της παρούσας ΣΣΕ ορίζεται η 1-1-2001.

ΟΙ ΣΥΜΒΑΛΛΟΜΕΝΟΙ

Ο ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΠΕΤΣΑΣ

ΟΙ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΤΩΝ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΩΤΗΡΟΠΟΥΛΟΣ
ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΩΤΣΑΝΤΗΣ